
Studeranderådet 2024 

Datum:   02.02.2024 

Planerad tid: 14:11 – 15:41 

Plats:  Konferensrummet VS207 

Närvarande: 

Louisa Pfeifer 1A, avvek 15:31  Mateo Gunell 2C, ordförande  

Malte Lampela 1B, avvek 15:06  Nellie Höglund 2F, sekreterare 

Sarek Söderlund 1C, avvek 15:30  Gabriel Strand 2F, suppleant 

Rasmus Borgenstrand 1D   Thom Tyborn 2G, suppleant  

Hugo Wilén 1F, suppleant   Julia Valkeapää 3A 

Maximilian Dreyer 1G, protokolljusterare  Samuel Dreyer 3C 

Jennifer Nordberg 2A, avvek 14:54  Saga Lindholm 3D 

Mattick Watkins 2B, suppleant  Mikael Tuokko 3E, suppleant 

Markus Koskinen-Hagman, rektor  Fredrik Törnroos, lärarrepresentant  

 

§ 1. Inledning 

Ordförande öppnar mötet klockan 14:11.  

Maximilian Dreyer utses till protokolljusterare.  

 

§ 2. Varuautomat 

Utrusta AB föreslår införandet av en varuautomat i lyceet. Denna skulle inte medföra några 
kostnader för rådet eller skolan då företaget står för maskin, betalterminal och innehåll. 
Månatlig kick-back om 5% föreslås gå till rådet eller annan mottagare. Törni och MKH har 
diskuterat om huruvida det kommer störa Handels Cafés verksamhet, men inte fått ett klart svar 
från dem än. Om rådet förhåller sig positivt skall tas upp vad för innehåll som önskas, vem som 
ska ta emot kick-backen och var automaten ska stå.  

Det diskuterades huruvida automaten kommer konkurrera med Handels Caféet och skolans 
lunch. Förslag för att minska risken är noggrant val av produkter och att automaten inte placeras 
nära caféet.  

Det föreslogs att förhandla fram en prövotid med Utrusta AB.  

Studeranderådet har inget behov av pengarna, så det föreslogs att vinsten skulle gå till 
Karonkan.  

Beslutet bordläggs.  

 



§ 4. Interna studiepoäng 

ISA-poäng för luciaföräldrar och provperiodsdansledare har ändrats till max 2 respektive 1. Se 
över kompensationen för studeranderådsarbete; lista uppdrag och hur de ska redovisas. 
Eventuellt maxtak som ESA gör? 

Många diskussioner fördes om hur mycket arbete studiepoängen är värda. Det kom även upp 
förslag om att helt ta bort studiepoängen för Studeranderådet.  

Diskussionen om folk som ställer upp till Studeranderådsval bara för studiepoäng fördes, och 
det bestämdes att man i framtiden inte ska skylta om studiepoängen vid val, för att minska den 
risken.  

Förslag om att vem som helst frivilligt får ställa upp i Studeranderådet. Förslaget avfärdades 
och man fortsätter hålla val, enligt stadgan.  

Det framkom förslag om att kombinera ESA och ISA under samma maxtak.  

Det beslutades att man tills vidare ska kontakta Fredrik Törnroos för att få studiepoäng. Man 
ska då skriva en utvärdering och sammanfattning av Studeranderådet och sitt arbete. Fredrik 
avgör om man får studiepoäng eller ej. Samuel Dreyer reserverar sig till beslutet.  

 

§ 5. Abitröjor 

Maximilian Dreyer tillsätts som ny medlem i ABI-tröjgruppen.  

 

§ 6. Övriga ärenden 

Nedskräpning i skolan 

Rektorn bad Studeranderådet adressera frågan om hur man ska minska nedskräpningen i 
skolan.  

Förslagen var; flera soptunnor (speciellt vid biljardbordet och på fjärde våningen), och flera 
behållare för pant.  

 

Kastelholmssamtalen 

Ålands fredsinstitut organiserar Kastelholmssamtalen 21.3.2024. Årets tema är ”Vi och 
framtiden”. 

Intresserade från Studeranderådet: Nellie Höglund, Mateo Gunell, Gabriel Strand, samt 
eventuellt Saga Lindholm och Samuel Dreyer. 

 

Mensskydd och oparfymerad tvål 

Önskemål om flera menssäkrade toaletter, bindor med vingar och oparfymerad tvål.  

Förslaget om flera menssäkrade toaletter avfärdades pga. utökat underhållsarbete. Nellie 
Höglund för frågan om bindorna och tvålen vidare till Ann-Sofie Nordman.  

 



Överflödiga pengar 

Diskussion om överflödiga pengar. 

Förslag att sponsorera överflödiga pengar från Studeranderådets budget till Karonkan. 

 

§ 7. Avslutning 

Ordförande avslutar mötet klockan 15:41. 

 


